
 

              
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                                                                   ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ          
   ΝΟΜΟΣ ΚΟΡΙΝΘΙΑΣ                                                                                          
   ΔΗΜΟΣ ΚΟΡΙΝΘΙΩΝ 

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α  
Από το Πρακτικό 33/05.08.2024 συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου 

Αριθμός Απόφασης 500/2024 
 
Θέμα 9ο Η.Δ. «Συζήτηση και λήψη απόφασης επί της προτάσεως δημιουργίας κτηνοτροφικής ζώνης στην 
Δημοτική Κοινότητα Αγίου Ιωάννη στο Χωροταξικό – Πολεοδομικό Σχεδιασμό Δήμου Κορινθίων, Δ.Ε. 
Σαρωνικού - Σολυγείας» 
 
Στην Κόρινθο και στην έδρα του Δήμου Κορινθίων σήμερα την 05η του μηνός Αυγούστου  του έτους 2024, ημέρα της 
εβδομάδος Δευτέρα και ώρα 19:00 έλαβε χώρα η τακτική συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου 
Κορινθίων, ύστερα από την με αριθμ. πρωτ. 38241/01-08-2024 έγγραφη πρόσκληση, του κου Παπαβενετίου Γεωργίου, 
Προέδρου του Δημοτικού Συμβουλίου, που επιδόθηκε σύμφωνα με τις διατάξεις του Ν. 4555/2018, άρθρο 74 § 1 σε 
κάθε έναν των Συμβούλων χωριστά καθώς και στο Δήμαρχο Κορινθίων κ. Νικόλαο Σταυρέλη, σύμφωνα με το άρθρο 67 
του Ν. 3852/2010, όπως τροποποιήθηκε και ισχύει. 
Διαπιστώθηκε ότι υπήρχε νόμιμη απαρτία, αφού σε σύνολο τριάντα πέντε (35) Μελών συμμετείχαν τα είκοσι επτά (27) 
Μέλη, δηλαδή: 
 

           ΠΑΡΟΝΤΑ                   ΑΠΟΝΤΑ 

1. Παπαβενετίου Γεώργιος- Πρόεδρος 
2. Μανωλάκης Δημήτριος   
3. Ταγαράς Βασίλειος 
4. Τσουλουχά Δήμητρα  
5. Δανιήλ Σταύρος 
6. Χατζής Μιχαήλ  
7. Τσάκωνας Ιωάννης  
8. Πανταζής Βασίλειος  
9. Λαμπρινός Παναγιώτης  
10. Αγγέλου Κωνσταντίνος 
11. Μπονάτσου Νικολέττα (Τέτα) 
12. Πούλος Ανδρέας  
13. Παπαϊωάννου Ευάγγελος 
14. Γεωργακόπουλος Ευάγγελος 
15. Μποζίκης Αναστάσιος 
16. Παπαδημητρίου Σωτήριος (αποχώρησε στο  12ο Θ.Η.Δ) 
17. Δημάκος Κωνσταντίνος 
18. Νανόπουλος Βασίλειος 
19. Ταγαράς Αναστάσιος Αντιπρόεδρος   
20. Κυριαζής Αντώνιος   
21. Τσατσούλης Αθανάσιος (εκτός αίθουσας στο 11ο 

Θ.Η.Δ.) 
22. Πούρος Γεώργιος (αποχώρησε στο  37ο Θ.Η.Δ) 
23. Στεργιοπούλου Αναστασία (Τασία) (αποχώρησε 

στο  11ο Θ.Η.Δ) 
24. Ραντίτσα Μαρίνα 
25. Πρωτοπαπάς Δημήτριος  
26. Σπύρου Παναγιώτης (Πήτερ) (εκτός αίθουσας από 

το 14ο έως το 36ο Θ.Η.Δ.) 
27. Γκουργιώτης Κωνσταντίνος - Αλέξανδρος 

1. Στριμενοπούλου Γεωργία  (προσήλθε στο  2ο Θ.Ε.Η.Δ) 
2. Μελέτης Χρήστος (προσήλθε στο 9ο Θ.Η.Δ.) 
3.  Καρασάββας Ιωάννης (προσήλθε στο 9ο Θ.Η.Δ.) 
4. Τζαναβάρας Δημήτριος  
5. Μπίτζιος Δημήτριος 
6. Καρσιώτης Παναγιώτης (προσήλθε στο 9ο Θ.Η.Δ.) 
7. Πιέτρης Τιμολέων   
8. Τζουτζόπουλος Απόστολος – Σπυρίδων 

 
 
 

 
 

 
 

 
 
 

 
 
  

 
 
 
 
 
 
Οι οποίοι δεν προσήλθαν αν και κλήθηκαν νόμιμα 
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Στη συνεδρίαση παραβρέθηκαν επίσης οι Πρόεδροι Δημοτικών Κοινοτήτων που κλήθηκαν με την ανωτέρω πρόσκληση.   

                        ΠΑΡΟΝΤΕΣ  ΑΠΟΝΤΕΣ 

1. Ρουμελιώτης Γεώργιος – Κορίνθου 
2. Στέφης Αναστάσιος – Αγίου Ιωάννη 
3. Μαλανδρένη Κωνσταντίνα (Ντίνα) – Εξαμιλίων 
4. Κώστας Γεώργιος – Άσσου 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

1. Καραβοκύρης Αναστάσιος – Σολομού 
2. Μαρινός Αναστάσιος – Αθικίων 
3. Ψυχογιός Κωνσταντίνος – Κάτω Άσσου 
4. Λίτσας Παναγιώτης – Κουταλά 
5. Κλέττας Παναγιώτης - Σοφικού 
6. Πίτσας Γεώργιος – Κόρφου 
7. Βαρδάκας Αναστάσιος – Αγίου Βασιλείου 
8. Καλαμπαλίκη Σούκουλη Ευτέρπη (Πέπη)- Αρχ. 

Κορίνθου 
9. Μαρινάκης Παναγιώτης – Ξυλοκέριζας 
10. Ηλίας Κωνσταντίνος – Κλένιας 
11. Σκούρτης Μενέλαος – Αγιονορίου 
12. Σκούρτης Κωνσταντίνος (Λούμπας) – 

Χιλιομοδίου 
13. Χατζής Στέργιος – Κατακαλίου 
14. Ζούζας Γεώργιος – Στεφανίου 
15. Διαμαντίδης Αλέξανδρος – Λεχαίου 
16. Παξού Σταματία (Ματίνα) – Γαλατακίου 
17. Δεσποτάκης Νικόλαος – Περιγιαλίου 
18. Αγγέλου Παντελής – Αγγελοκάστρου 

 
 
Οι οποίοι δεν προσήλθαν αν και κλήθηκαν νόμιμα 

Στη συνεδρίαση παρευρίσκεται και ο δημοτικός υπάλληλος Σούκουλης Αντώνιος  για τη τήρηση των πρακτικών. 
 
Ο Πρόεδρος αφού διαπίστωσε απαρτία, κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης και για το ανωτέρω θέμα ημερήσιας 
διάταξης με τίτλο «Συζήτηση και λήψη απόφασης επί της προτάσεως δημιουργίας κτηνοτροφικής ζώνης στην Δημοτική 
Κοινότητα Αγίου Ιωάννη, στο Χωροταξικό – Πολεοδομικό Σχεδιασμό Δήμου Κορινθίων, Δ.Ε. Σαρωνικού - Σολυγείας», 
έθεσε υπόψη του Σώματος την αριθμ. πρωτ. 32612/2024 αίτηση του Εκπολιτιστικού και Εξωραϊστικού Συλλόγου Αγίου 
Ιωάννη και έδωσε το λόγο στην Δήμαρχο Κορινθίων κ. Νικόλαο Σταυρέλη.  
 Ο κ. Νικόλαος Σταυρέλης Δήμαρχος Κορινθίων μεταξύ των άλλων ανάφερε,  θα ήθελα να πω  ότι το θέμα έχει 
απασχολήσει το δημοτικό συμβούλιο από το 2012 ή 2013 αν θυμάμαι καλά με τον νέο Καλλικρατικό δήμο, το είχαμε 
ζητήσει και τότε ουδέποτε έγινε πράξη. Τώρα όμως που εκπονείται το Γενικό Πολεοδομικό Σχέδιο με ευθύνη του 
Υπουργείου Περιβάλλοντος για την Δημοτική Ενότητα Σαρωνικού και Σολυγείας, είναι ευκαιρία να ζητήσουμε και αυτό 
κάνουμε. Προτείνω εγώ τουλάχιστον και η παράταξή μας να χαρακτηριστεί η Δημοτική Κοινότητα Αγίου Ιωάννη ως 
κτηνοτροφική περιοχή, όπως είχε οριστεί και τότε, αυτό ήταν αίτημα των κατοίκων της περιοχής τότε, υπάρχει και 
σήμερα. Απλά ζητάμε να καταχωρηθεί σαν απόφαση και να την στείλουμε στην αρμόδια μελετητική ομάδα του 
Υπουργείου για να την συμπεριλάβει. 
 
Στη συνέχεια ο Προέδρος ζήτησε να τοποθετηθούν επί της προτάσεως. 
Ο κ. Βασίλειος Νανόπουλος επικεφαλής της παράταξης ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ  μεταξύ των άλλων ανάφερε, κύριε 
Πρόεδρε και για το θέμα αυτό και για τα δύο επόμενα που αφορούν τον Αγιάννη δεν μπορούμε να πάρουμε έγκυρη 
απόφαση γιατί δεν υπάρχει απόφαση τοπικού συμβουλίου. Έχουμε τον Πρόεδρο εδώ, ας μας πει ο Πρόεδρος αν πήρε  
απόφαση το τοπικό συμβούλιο και τι λέει αυτή η απόφαση και μετά να το συζητήσουμε. 
Ο κ. Δημήτριος Πρωτοπαπάς επικεφαλής της παράταξης ΠΡΑΣΙΝΗ ΠΟΛΗ μεταξύ των άλλων ανάφερε, και στη 
διαβούλευση που κάνουμε όταν ήρθε ο κύριος υπουργός  ο κ. Ταγαράς, είχαμε πει ότι στην ουσία για την περιοχή την 
ευρύτερη, δεν είχε επεξεργαστεί από τους μελετητές ακόμα,   παλιά υπήρχαν επάνω στο χάρτη κάποια σχέδια τα οποία 
προσδιόριζαν αν  θα γίνει η κτηνοτροφική ζώνη και μάλιστα σε διαφορετική θέση από αυτή την οποία ζητάει  ο 
σύλλογος  να γίνει. Εδώ θα έλεγα πραγματικά ότι όταν δεχόμαστε  σε ένα δημοτικό συμβούλιο να συζητήσουμε ένα 
τέτοιο σοβαρό θέμα και να συνεχίσουμε να πάμε στα γενικά πολεοδομικά σχέδια, τα οποία θα εγκρίνει το υπουργείο 
έτσι κι αλλιώς αυτή η διαδικασία είναι μια διαδικασία φαστ τρακ που σημαίνει ότι τα σχέδια προχωράνε τόσο γρήγορα 
που εμείς εντός ή εκτός εισαγωγικών δεν προλαβαίνουμε καν να τα δούμε.    Θα έπρεπε εδώ αυτή τη στιγμή να είχαν 
έρθει και οι μελετητές αυτοί που εκπροσωπούν και οι υπάλληλοι του δήμου να δούμε ακριβώς αυτές τις περιοχές σε 
κάποιο χάρτη, αν τελικά είναι το τελικό σχέδιο που προτείνετε και θα πρέπει να εγκριθεί μέχρι τέλος Σεπτεμβρίου, θα 
πρέπει να εγκριθεί για να μπορέσει να προχωρήσει η δεύτερη διαβούλευση. Αλλά εδώ αυτή τη στιγμή υπάρχει ένα κενό 
σε ότι αφορά και την ενημέρωση, αλλά και την παρουσίαση σε σχέση με το τι θέλουμε να κάνουμε και όλα αυτά τα 
θέματα το εννέα, το δέκα  και το έντεκα ως γενική τοποθέτηση είναι ένα πράγμα, να τα πούμε,  Κτηνοτροφική, λατομική,  
παραδοσιακός οικισμός δεν είναι τόσο απλά θα τοποθετηθούμε και στη δευτερολογία, πραγματικά θα ήθελα να 
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ακούσω τον Πρόεδρο τις απόψεις του, μου κάνει τρομερή εντύπωση πως αυτή τη στιγμή συνεδριάζουμε, με μια 
εισήγηση ενός τοπικού συλλόγου και όχι με μια εισήγηση του Προέδρου του τοπικού του Αγίου Ιωάννη. Πραγματικά 
μου έκανε εντύπωση θα προτιμούσα λοιπόν και εμείς ως Πράσινη Πόλη να ακούσουμε τον Πρόεδρο να ακούσουμε τις 
αιτιάσεις του,  για να τοποθετηθούμε επί ενός χάρτου που δεν υπάρχει,  Κύριε Μανωλάκη  και κύριε Πανταζή είστε καθ 
ύλην αρμόδιοι και  θα πρέπει να γίνει μια ορθότερη παρουσίαση προκειμένου να έχουμε άποψη. 
Ο κ. Αλέξανδρος Γκουργιώτης επικεφαλής της παράταξης ΠΟΛΙΤΙΚΗ ΔΙΕΞΟΔΟΣ μεταξύ των άλλων ανάφερε, κύριε 
Πρόεδρε, κύριοι συνάδελφοι και εγώ πράγματι βλέπω τρία  θέματα που αφορούν τον Άγιο Ιωάννη και τα θέματα 
τιτλοφορούνται ως συζήτηση και λήψη απόφασης επί της προτάσεως και  αναζήτησα ποια είναι αυτή η πρόταση και 
ουσιαστικά δεν υπάρχει πρόταση, αλλά αυτό το οποίο υπάρχει είναι ένα αίτημα ενός συλλόγου, έχει να κάνει με 
κτηνοτροφική ζώνη, παραδοσιακό οικισμό και λατομική ζώνη, όρους που νομίζω και τις προϋποθέσεις χαρακτηρισμού 
όλων αυτών τις αγνοούμε οι περισσότεροι,  θεωρώ ότι είναι ένα θέμα το οποίο είναι πολύ σοβαρό, αφορά όλους τους 
κατοίκους και όχι μόνο τα μέλη ενός συλλόγου. Οι κάτοικοι του Αγίου Ιωάννη έχουν εκφραστεί, έχουν ορίσει το δικό 
τους τοπικό συμβούλιο, τους εκπροσώπους τους και αυτοί νομίζω ότι πρωτίστως θα έπρεπε να μας φέρουν ένα τέτοιο 
θέμα με τις εισηγήσεις, με τις προτάσεις αποδεδειγμένα επιστημονικές αν θέλετε,  με κάποια επιστημονική έρευνα 
οποιοδήποτε άλλο έγγραφό  το οποίο θα μπορούσε να μας βοηθούσε να εξαγάγουμε τα συμπεράσματά μας και να 
μπορέσουμε να συζητήσουμε. Είναι πολύ θεωρητικό όπως εισάγεται και εγώ δεν θα έλεγα ότι μόνο χρειάζεται να 
ακούσουμε τον Πρόεδρο, τους υπόλοιπους συμβούλους της τοπικής Κοινότητος του Αγίου Ιωάννη, αλλά κατά την 
άποψή μου το θέμα αυτό θα πρέπει να αποσυρθεί, να αναβληθεί και να έρθει από τη στιγμή που θα έχουμε μια 
ολοκληρωμένη εικόνα. 
Ο κ. Αναστάσιος Στέφης,  Πρόεδρος της Δημοτικής Κοινότητας Αγίου Ιωάννη μεταξύ των άλλων ανάφερε, κύριε 
Πρόεδρε κύριε δήμαρχε, Για μια ακόμη φορά μας αγνοήσατε ως τοπικό συμβούλιο, αλλά εμείς σας ευχαριστούμε, Θα 
είμαστε εδώ,  για να αγωνιζόμαστε, όλα αυτά τα χρόνια αυτό κάναμε,  θα κάνουμε και τώρα και από κοινού να 
βοηθήσουμε τον τόπο μας. Πριν μπω στην ουσία του θέματος,  τα θέματα είναι τρία και κακώς έγινε αχταρμάς. Το 
καθένα πρέπει να συζητηθεί χωριστά και να τοποθετηθούν  οι δημοτικοί σύμβουλοι  για το καθένα, έχει σημασία. 
Έρχομαι λοιπόν στο θέμα αυτό που συζητάμε τώρα,  ο κύριος Δήμαρχος είπε ότι είχε συζητηθεί και το  2012 – 2013  
και τότε μια πρόταση του Πολιτιστικού Συλλόγου έλεγε η  Μάλλια – Ντάρδιζα να γίνει κτηνοτροφικό πάρκο τότε. 
Έρχεται 2018 ο πολιτιστικός σύλλογος φέρνει τη Μαρία Θελερίτη  στον Αγιάννη,  να μας πει πότε ξεκινάει το 
κτηνοτροφικό πάρκο  στη θέση Μάλλια – Ντάρδιζα, πέρασαν έξι  χρόνια και επανέρχεται πάλι ο Σύλλογος  βλέποντας 
το τοπικό πολεοδομικό σχέδιο που είναι σε εξέλιξη στην πρώτη φάση, η οποία εδώ στο θεατράκι έγινε κουβέντα και 
ήμουνα παρών. Βλέπουμε στην τελευταία σελίδα  μια πρόταση κτηνοτροφική ζώνη που προτείνει μεταξύ Κοινότητας 
Αγίου Ιωάννη και Κοινότητας Αγγελοκάστρου,  πολύ σωστό το σημείο. Οι παρατηρήσεις οι  δικές μου ήταν ότι θα 
πρέπει να γίνει μια διαβούλευση με τις τοπικές κοινωνίες, τους κτηνοτρόφους  των κοινοτήτων  Αγγελοκάστρου και 
Αγίου Ιωάννου, να δούμε το σημείο, αν μπορούμε να το μεγαλώσουμε ή να το  μικρύνουμε γιατί όπως ξέρετε, με την 
κτηνοτροφική  ζώνη, δεν είναι εύκολο πράγμα γιατί υπάρχουν και οι ιδιοκτησίες, τι θα γίνουν οι ιδιοκτησίες;  Μείναμε 
στο ότι θα στείλουμε τις προτάσεις μας,  Θα γίνει η αυτοψία και θα κινηθούμε, αφού συναντηθούμε πρώτα με τις δύο  
κοινότητες. Αντί να γίνει αυτό λοιπόν,  έρχεται ο σύλλογος  και ξαναθυμάται την περιοχή Μάλλια –  Ντάρδιζα.  Κυρίες 
και κύριοι δημοτικοί σύμβουλοι, η θέση Μάλλια ξέρετε που είναι; Στα όρια  με τις Λίμνες με το νομό Αργολίδας και με 
την Κοινότητα Λιμνών,  ή θέση Ντάρδιζα  ξέρετε που είναι;  στα όρια με το Αγιονόρι και αυτό μοιράζεται κορυφογραμμή 
όπως τρέχουν τα νερά. Για να κάνεις μια κτηνοτροφική ζώνη,  η Κοινότητα  Λιμνών θέλει να κάνουν το κομμάτι το δικό 
τους κτηνοτροφική ζώνη;  Προτίθεται ο δήμος Άργους Μυκηνών;   Η Κοινότητα Αγιονορίου  θέλει;   Έχει γίνει κάποια 
κουβέντα;  Όχι. Προχωράμε λοιπόν μόνοι μας να κάνουμε τη μισή λατομική ζώνη στην πλευρά του βουνού με 80% 
κλήσεις,  ξέρετε τι υψόμετρο έχει κυρίες και κύριοι η θέση  Μάλλια; Περίπου τα 1000 μέτρα. Ξέρετε ένα κοπάδι πόσο 
μπορεί να σταθεί εκεί λόγω του υψομέτρου; Τέσσερις  μήνες.  Ξέρετε εκεί που προτείνει το τοπικό σχέδιο, πόσο 
μπορούν  να σταθούνε οκτώ μήνες; Γιατί έχει το μισό υψόμετρο.  Ξέρετε, αυτή τη στιγμή πόσα κοπάδια  από την 
Κοινότητα Αγίου Ιωάννου δραστηριοποιούνται στη θέση Μάλλια; ένα και αυτό μόνο τη νύχτα,  Ξέρετε της Κοινότητας 
Λιμνών πόσα  ανεβαίνουν σε αυτή την  περιοχή;  πέντε.   Στη θέση Ντάρδιζα κανένα από  την Κοινότητα Αγίου Ιωάννη 
δεν πάει και είναι τρία της  Κοινότητας Αγιονορίου.   Ξέρετε, ακόμη και αν γίνει αυτή η κτηνοτροφική ζώνη, πόσα 
χιλιόμετρα είναι από τον Αγιάννη; 11,5 χιλιόμετρα.  Αυτός ο κτηνοτρόφος  να φέρει δύο φορές το γάλα την ημέρα στην 
παγολεκάνη του, τι πρέπει να ξοδέψει να το φέρει;  για να πάει καρπό στα  ζώα του πόσα χιλιόμετρα πρέπει να κάνει; 
Νερό σε αυτή την περιοχή δεν υπάρχει ούτε ένα κιλό, ούτε φυσική ούτε τεχνική  πηγή, είτε πηγάδι είτε ομβροδεξαμενή.     
Για να μεταφέρει νερό από το πιο κοντινό σημείο θα κάνει 6 km και αν βρίσκει στην  πιο κοντινή δεξαμενή.  Για να φέρει 
από το χωριό θέλει να κάνει έντεκα  χιλιόμετρα; Για να πάει ένα βυτίο νερό επάνω ακόμα και να το πληρώσει, θέλει τα 
διπλά χρήματα από ότι να το φέρει στον Αγιάννη στη ζώνη που προτείνει. Άραγε λοιπόν όλα αυτά τα έχουμε 
συμπεριλάβει; Το κοστολόγιο; Ο δρόμος αυτή τη στιγμή, αν κάποιος θέλει να πάμε στην Μάλλια αύριο το πρωί, πρέπει 
μετά από ένα σημείο, θέλει σούπερ πούμα να πάει,  τα χάλια που έχει.  Είναι δυνατόν να μετατοπίσουμε τη 
κτηνοτροφική ζώνη που εξυπηρετεί την Κοινότητα Αγγελοκάστρου και Αγίου Ιωάννου που είναι πέντε κοπάδια από την 
πλευρά του  Αγγελοκάστρου, τρία  από τη δική μας  Κοινότητα, που είναι δύο χιλιόμετρα από το Αγγελόκαστρο και τρία 
από την δική μας.  Είναι σε πολύ καλό σημείο, αρκεί βεβαίως να την βελτιώσουμε  και θα γίνει μια διαβούλευση.  Να 
μην ερχόμαστε με μια πρόταση με μια εμμονή του συλλόγου πολιτιστικού  με τη Μάλλια και την Ντάρδιζα  που δεν 
μπορεί να γίνει η κτηνοτροφική ζώνη για  όλους αυτούς τους λόγους που σας είπα.  κύριε Πρόεδρε, κύριε δήμαρχε, σας 
παρακαλώ θερμά να μην προβούμε σε αυτή την ενέργεια και όλο το Σώμα το δημοτικό συμβούλιο, να αναβληθεί αυτό 
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το θέμα και να το δούμε  με μια αυτοψία με μια επιτροπή να δείτε όλα αυτά που έθεσα τα διλήμματα και αν δεν είναι 
έτσι, τότε να το επαναφέρουμε. Δεν είναι τόσο επείγον. Έχουμε νομίζω μπροστά μας χρόνο και να πάρουμε μια 
απόφαση και αυτή να εξυπηρετεί τις κοινότητες Αγγελοκάστρου και Αγίου Ιωάννου και όχι την Κοινότητα Λιμνών που 
ανήκει στον Νομό Αργολίδας. 
Ο κ. Γεώργιος Σούκουλης,  Πρόεδρος του Πολιτιστικού και Εξωραϊστικού Συλλόγου «Ο ΑΓΙΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ» μεταξύ 
των άλλων ανάφερε,  εμείς θέλουμε η περιοχή Μάλλια – Ντάρδεζα  να χαρακτηριστεί κτηνοτροφική ζώνη, υπάρχει 
κτηνοτροφία και αν υπάρχουν κάποια προβλήματα με τις υποδομές μπορούμε να τις ξεπεράσουμε. 
Ο κ. Στυλιανός Σταμάτης,  Μέλος του Πολιτιστικού και Εξωραϊστικού Συλλόγου «Ο ΑΓΙΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ» μεταξύ των 
άλλων ανάφερε, ως  Μέλος του Πολιτιστικού Συλλόγου και μέλος και του Διοικητικού Συμβουλίου τότε που παλέψαμε το 
θέμα της λατομικής ζώνης και μάλιστα πετύχαμε, δηλαδή πήγαμε στο Συμβούλιο Επικρατείας και πετύχαμε την 
ακύρωση της απόφασης βεβαίως γιατί δεν είχε περιλάβει  δεν είχε γίνει μελέτη περιβαλλοντική και λοιπά, αλλά πολλοί 
μας είχαν υποτιμήσει τότε, διότι είναι ένα μικρό χωριό και ποιος θα ασχοληθεί.  Ασχολήθηκαμε δυναμικά πήγαμε στο 
Συμβούλιο της Επικρατείας  ξοδέψαμε αρκετά χρήματα  και κερδίσαμε την απόφαση και σώσαμε αυτό το υπέροχο 
βουνό που λέει είναι 1100 μέτρα,  που μόλις βγεις στον Αγιάννη επάνω, βλέπεις αυτό το βουνό όλο αυτό το ανάγλυφο, 
το ωραίο τοπίο λοιπόν και όσοι πάνε εκεί πέρα απολαμβάνουν αυτή την ομορφιά,  το ξέρουν.  Τι θέλω να πω λοιπόν,  
πρέπει αυτά να τα δούμε και τα τρία  θέματα,  δηλαδή και  την κτηνοτροφική ζώνη και την λατομική ζώνη και τον 
παραδοσιακό οικισμό συνολικά.  Εγώ θέλω να συγχαρώ από καρδιάς τον  Δήμαρχο που έφερε  στο δημοτικό 
συμβούλιο το θέμα αυτό και να υιοθετήσει το αίτημα του Πολιτιστικού Συλλόγου   ενόψει του χωροταξικού και 
πολεοδομικού σχεδιασμού του δήμου για την δημοτική ενότητα  Σαρωνικού.  
Για το χωροταξικό σχεδιασμό του Σαρωνικού, πιστεύω ότι η στιγμή αυτή είναι ιστορική και δεν το λέμε ως Αγιαννιώτες 
αλλά και ως πολίτες του δήμου Κορινθίων, πιστεύουμε ακράδαντα ότι οι επόμενες γενιές θα είναι ευγνώμονες προς τον 
Δήμο  και γενικότερα το Δημοτικό συμβούλιο που θα πάρει μια τέτοια απόφαση. Ο Αγιάννης είναι το πιο κοντινό ορεινό 
τοπίο  του δήμου μας. Είναι μια όαση και για τους δημότες της πόλης της Κορίνθου, αλλά και για τους επισκέπτες. Δεν 
είναι τυχαίο που τα τελευταία χρόνια έχει γίνει πολύ επισκέψιμος, έχει ήδη αποκτήσει πέντε   καταλύματα και μέχρι 
τέλος του έτους υπολογίζεται να φτάσουν τα δέκα. Οι επισκέπτες του Αγιαννιού  απολαμβάνουν αυτό το ανάγλυφο 
τοπίο, το ανοιχτό ορίζοντα, το καθαρό δροσερό και χωρίς υγρασία αέρα, την απόλυτη ησυχία και ηρεμία. Πολλοί 
επισκέπτες Αθηναίοι  και αλλοδαποί μετά την απόλαυση του μπάνιου στα Λουτρά Ωραίας Ελένης ανεβαίνουν στο 
χωριό τα βράδια να δροσιστούν και να γευματίσουν σε αυτή την υπέροχη ταβέρνα και μερικοί  διανυκτερεύουν στον 
Αγιάννη.  Ο Αγιάννης τα τελευταία χρόνια έχει πάρει μια άλλη μορφή ανάπτυξης  και δεν πρέπει να την  σταματήσουμε 
ή να  την τραυματίσουμε,  ας αφήσουμε μερικά μέρη ανέγγιχτα αρκετή  ζημιά έχουμε κάνει στο περιβάλλον.  Ο 
Αγιάννης είναι ένας τόπος ιδανικός για την αιγοπροβατοτροφία, αυτή την απομόνωση που έκανε ο Πρόεδρος  δεν  την 
καταλαβαίνω, μιλάμε για κτηνοτροφική ζώνη σε  όλο τον Αγιάννη και σε όλο αυτό το ανάγλυφο  που κάποτε είχε δέκα 
χιλιάδες αιγοπρόβατα, εγκαταλείψαμε το χωριό, το ξέρουμε όλοι πως  έγινε αυτή η ερημοποίηση  που μαζευτήκαμε στις  
πόλεις και κάναμε πόλεις  χιλιάδων κατοίκων  και βλέπουμε τα προβλήματα που αντιμετωπίζουν σήμερα. Λοιπόν δεν 
είναι απομονωμένο αυτό που ζητάμε αφορά όλον τον Αγιάννη,  τι θα πει  μόνο το Αγγελόκαστρο.  Ο Αγιάννης πρέπει 
να χαρακτηριστεί ως κτηνοτροφική ζώνη  γιατί είναι ιδανική για την αιγοπροβατοτροφία και από τότε θυμάμαι έπρεπε 
να είχε γίνει από την δεκαετία του ογδόντα  που δεν το έκανε ο υπουργός.  
Η απόφαση θα είναι προς την κατεύθυνση μιας ολοκληρωμένης ανάπτυξης του χωριού και του δήμου  συνολικά.  Ο 
δήμος, πρέπει να ενημερώσει επηρεάσει την Επιτροπή αυτή την τεχνοκρατική που θα αποφασίσει και μάλιστα το 
Σεπτέμβρη. 
Ο κ. Βασίλειος Πανταζής Αντιδήμαρχος Πολεοδομίας μεταξύ των άλλων ανάφερε, να δούμε τι εννοούμε 
κτηνοτροφική ζώνη  διότι  ακούμε, συζητάμε, λέμε και νομίζω  κανείς δεν ξέρει. Κτηνοτροφική ζώνη είναι μια ευρύτερη 
περιοχή στην οποία εφόσον χωροθετηθεί , με τα εργαλεία, τα οποία έχει ξεκινήσει ο υπουργός, ο κύριος Ταγαράς,  
μπορεί να χρηματοδοτηθεί να κατασκευαστούν δίκτυα οδικά, ηλεκτροφωτισμού,  ακόμα και δίκτυα για να ποτίζονται τα 
ζωντανά στην οποία μπορούν αυτοβούλως αν θέλουν να μετακομίσουν οι κτηνοτρόφοι ώστε να αποκτήσουν 
περισσότερα οφέλη για την παραγωγή τους και να έχουν μεγαλύτερα  κέρδη,  αυτό είναι κτηνοτροφική ζώνη.  Την 
κτηνοτροφική ζώνη μεταξύ Αγγελοκάστρου κα Αγιάννη δεν την πειράζουμε και δεν υπάρχει περίπτωση να την 
πειράξουμε, την μεγαλώνουμε κιόλας αν χρειαζόμαστε και επιπλέον  είμαστε σε επαφή, δηλαδή ακόμα και το 
Συμβούλιο να μην αποφάσιζε,  εφόσον έδινε εντολή  ο κύριος δήμαρχος  είμαστε  σε επαφή με τους μελετητές  και τους 
ενημερώνουμε.     Έχουμε πει ότι θα γίνει πάλι διαβούλευση θα μας παρουσιάσουν  αυτές τις προτάσεις, οι οποίες δεν 
θα είναι οριστικές εκεί στη διαβούλευση θα πάρουμε τις οριστικές  αποφάσεις ώστε να γίνει το είκοσι έξι ΦΕΚ για να 
ολοκληρωθούν. 
 Όσον αφορά την λατομική ζώνη, πράγματι όταν συζητήθηκε το ζήτημα του πολεοδομικού σχεδιασμού υπήρχε  μια 
σύγκρουση γιατί μας κατηγορούσαν ότι είχαμε ορίσει εμείς κάποια ζώνη λατομική.   Όχι, δεν είχαμε ορίσει.   Η 
πραγματικότητα είναι ότι η Περιφέρεια προχωράει στη λειτουργία, στην ίδρυση λατομικής ζώνης και όπως αναφέρθηκε 
και στην αίθουσα είχε αναβληθεί το ζήτημα. Καλό είναι να έχουμε μια απόφαση Δημοτικού Συμβουλίου που να 
φαίνεται ότι είμαστε αρνητικοί, δεν ξέρω αν θα ληφθεί υπόψη  όμως καλό είναι να υπάρχει απόφασή μας. 
 Παραδοσιακός οικισμός πρέπει να το δούμε πιο λεπτομερώς. Ο Αγιάννης έχει τα χαρακτηριστικά, μπορεί να 
χαρακτηριστεί παραδοσιακός οικισμός, έχει και οφέλη, έχει και κάποιες δυσμενείς επιπτώσεις όσον αφορά τους 
κατοίκους, δηλαδή θα πρέπει να τα παρουσιάσουμε κάποια στιγμή όλα αυτά να γίνει μια διαβούλευση και να 
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αποφασισθεί  τότε, αλλά να πάρουμε την απόφαση ότι θέλουμε να προχωρήσουμε στη συζήτηση στην έρευνα ώστε να 
παρουσιάσει κάτι στο δημοτικό Συμβούλιο, το οποίο πλέον να λέει ότι με αυτό κάνουμε αυτό με εκείνο κάνουμε εκείνο.        
     Ο κ. Δημήτριος Πρωτοπαπάς επικεφαλής της παράταξης ΠΡΑΣΙΝΗ ΠΟΛΗ μεταξύ των άλλων ανάφερε, Αν 
είχατε έρθει κύριε Πρόεδρε, στην διαβούλευση θα βλέπατε πάρα πολύ καλά ότι ήταν μια τυπική διαδικασία  και σε 
αυτή την τυπική διαδικασία φοβάμαι ότι θα εγκλωβιστούμε και δεν είναι θέμα όπως είπε ο κ. Πανταζής, να 
διεκδικήσουμε  ή να πάρουμε τα βουνά ή να βάζουμε πανό και τέτοια πράγματα. Αυτά δυστυχώς γίνονται για μας,  
χωρίς εμάς αυτό να το κρατήσετε και ας  το κρατήσουν και όλοι οι κάτοικοι του Αγιαννιού και οι πάντες εδώ μέσα,  δεν 
αποφασίζει τελικά το δημοτικό συμβούλιο και σε τελική ανάλυση, εάν ένα δημοτικό συμβούλιο δεν μπορεί να 
αποφασίσει για τις ανεμογεννήτριες, δεν μπορεί να αποφασίσει για τα φωτοβολταϊκά,  δεν μπορεί να αποφασίσει για 
το που θα γίνουν τα βοσκοτόπια,  δεν μπορεί να αποφασίσει για το πού θα γίνει ή αν δεν θα γίνει το λατομείο, δεν 
μπορούμε  να αποφασίσουμε τελικά για τίποτα, ας τα αφήσουμε όλα όπως προχωράνε με τα τοπικά και τα γενικά 
χωροταξικά σχέδια χωρίς εξειδίκευση, χωρίς διαβούλευση, χωρίς κάποιο σχέδιο και ας πάνε όλα κατ ευχήν και στο 
καλό και να είμαστε όλοι ευχαριστημένοι. Δυστυχώς αυτή είναι μια αλήθεια ή το ανατρέπουμε και έχουμε άποψη και η 
άποψη η δική μας για να τοποθετηθούμε είναι ότι αυτή τη στιγμή τοποθετούμεθα ουσιαστικά σε μια μη  εισήγηση δεν 
υπάρχει η εισήγηση, αλλά η βασική μας θέση για να απαντήσει και  ο κύριος Δήμαρχος και να  μην κουράζουμε τον 
κόσμο είναι:  λατομείο λέμε όχι,  κτηνοτροφική ζώνη λέμε ναι, εφόσον και αν το θέλουνε  η πλειοψηφία των κατοίκων 
στη σωστή θέση που εμείς δεν είμαστε ειδικοί, αλλά θα πρέπει να αποφασίσουνε  αυτοί που είναι ειδικοί που θα πάει 
αυτή η θέση και το τρίτο σε ότι αφορά τον παραδοσιακό οικισμό εδώ πρέπει να προσέξουμε πάρα πολλά πράγματα, 
αυτό σημαίνει και κάποιες δεσμεύσεις για τον οικισμό. Ξέρετε πώς γίνονται οι παραδοσιακοί οικισμοί; Νομίζω ότι 
κάποιοι εδώ  ξέρουν πάρα πολύ καλά, άρα οι κάτοικοι πρέπει να αποφασίσουν και να τους πούμε τι σημαίνει όταν 
κάνουμε ένα παραδοσιακό οικισμό; Ποιες υποχρεώσεις έχουν πόσα λεφτά θα δίνουν για το  σπίτι τους για να 
διατηρηθεί και τα λοιπά και τι υποχρεώσεις απορρέουν μέσα από αυτή τη διαδικασία; Αυτές είναι οι βασικές 
τοποθετήσεις.  Επί της αρχής είμαστε θετικοί. 
Ο κ. Βασίλειος Νανόπουλος επικεφαλής της παράταξης ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ  μεταξύ των άλλων ανάφερε, κύριε 
Πρόεδρε, εγώ θεωρώ ότι το δημοτικό συμβούλιο πρέπει να παίρνει αποφάσεις κανονικά με τις διαδικασίες που 
προβλέπονται και με τα στοιχεία που οι δημοτικοί σύμβουλοι πρέπει να έχουν διαθέσιμα για να είναι σωστή η 
απόφαση που θα πάρουν. Παραδείγματος χάρη για το λατομείο, για το λατομείο δεν είναι αρμόδιος ο Δήμος, είναι  η 
Περιφέρεια και η Περιφέρεια οφείλει και θα ζητήσει τη γνωμοδότησή του Δήμου. Άρα θα πρέπει ο δήμαρχος να 
επικοινωνήσει με τον Περιφερειάρχη να δει ποια είναι η πρόθεση της περιφέρειας να πάρει την άποψη ή τον 
σχεδιασμό;  Ποια είναι η έκταση; Ποια είναι η θέση του λατομείου; Αν θέλει να γίνει, δεν θέλει να γίνει και μετά να 
τοποθετηθούμε πάνω σε κάτι συγκεκριμένο τώρα εκείνο που θα πάρουμε είναι ένα ευχολόγιο. Μια απόφαση μάλιστα 
δεν θέλουμε το λατομείο, κανείς δεν το θέλει, κανείς δεν το θέλει, αλλά αν η Περιφέρεια έχει να προτείνει συγκεκριμένα 
πράγματα που είναι αρμόδια να μας πει γιατί μπορεί να προτείνουμε μια εναλλακτική πρόταση, εμείς μικρότερης 
έκτασης σε άλλη θέση. Το άλλο θέμα που έχει να κάνει με το κτηνοτροφικό πάρκο και την κτηνοτροφική ζώνη λοιπόν, 
καταλαβαίνω ότι επειδή υπήρξε μια πρωτοβουλία από τον τοπικό πολιτιστικό σύλλογο, θέλει ο δήμος να δείξει ότι 
ενδιαφέρεται όμως για να γίνει αυτό σωστό θα πρέπει να λάβουμε υπόψη το τι θέλουν οι κάτοικοι, δηλαδή την άποψη 
όπως προβλέπεται της τοπικής κοινότητας, στη διαβούλευση και μετά  να δούμε κάποια στοιχεία συγκεκριμένα τα 
οποία υπάρχουν για να αποφασίσουμε πάνω σε ποια θέση σε ποια έκταση και πώς θέλουμε να είναι αυτό το 
κτηνοτροφικό πάρκο και η κτηνοτροφική ζώνη που επί της αρχής και εγώ συμφωνώ ότι πρέπει να γίνει, αλλά εδώ δεν 
κάνουμε ευχολόγια δεν παίρνουμε κάποιες αποφάσεις μόνο και μόνο για να ευχαριστήσουμε τα αυτιά ορισμένων. 
Πρέπει να πάρουμε αποφάσεις οι οποίες θα έχουν και αποτέλεσμα,  δηλαδή θα πάμε στο επόμενο βήμα και να δούμε 
εκεί τι ακριβώς θα γίνει. Το ίδιο συμβαίνει και με τον παραδοσιακό οικισμό υπάρχουν υπέρ, υπάρχουν και κατά θα 
πρέπει οι κάτοικοι  να ξέρουν τα οφέλη που μπορούν να πάρουν από τη χρηματοδότηση επειδή θα χαρακτηριστεί 
παραδοσιακός οικισμός το χωριό, αλλά και τις υποχρεώσεις. Γιατί εκεί για να επισκευάσει κάποιος το σπίτι του θα 
θέλει πολύ περισσότερα χρήματα. Θα πρέπει να το κάνει με ένα συγκεκριμένο τρόπο. Και δεν ξέρω αν αυτό είναι κάτι 
το οποίο το θέλουν ή δεν το θέλουν οι κάτοικοι, αλλά σε κάθε περίπτωση θα πρέπει να υπάρχει η έκφραση της τοπικής 
κοινωνίας, της τοπικής κοινότητας και στα τρία αυτά ζητήματα που θεωρώ σήμερα χωρίς τα στοιχεία διαθέσιμα, δεν 
μπορούμε να πάρουμε μια απόφαση που θα επιφέρει κάποιο αποτέλεσμα. Θα πάρουμε μια απόφαση και θα μείνει εκεί 
και δεν θα έχει κανένα καμιά συνέπεια ουσιαστική, επί της αρχής ναι 
Ο κ. Αλέξανδρος Γκουργιώτης επικεφαλής της παράταξης ΠΟΛΙΤΙΚΗ ΔΙΕΞΟΔΟΣ, δήλωσε ότι για αυτό το θέμα για 
το επόμενο και το μεθεπόμενο και να ξεκαθαρίσω τη θέση μου.  Δεν έχω εισήγηση, δεν έχω ενημέρωση. Απέχω και της 
συζητήσεως και της απόφασης. 
Ο κ. Νικόλαος Σταυρέλης Δήμαρχος Κορινθίων μεταξύ των άλλων ανάφερε,  έκανα μια εισήγηση μιας σειράς  για το 
πρώτο θέμα. Εσείς τα μπλέξατε, μιλήσατε για λατομικές ζώνες,  για το ένα για το άλλο. Τι φοβία είναι αυτή. Τη φοβία να 
πάρετε απόφαση να βγείτε ανοιχτά και να πείτε ναι είμαστε υπέρ της δημιουργίας κτηνοτροφικής ζώνης. Ακούω λόγια, 
λόγια, λόγια, λόγια την μπάλα στην εξέδρα. Δημοτική αρχή Σταυρέλη για όλα, σας το έχω πει  από την ορκωμοσία 
μέχρι και την πρώτη μέρα που αναλάβαμε,  όλα τα θέματα θα έρχονται στο δημοτικό συμβούλιο. Και δεν μιλάω για 
αυτά που έχουμε αποκλειστική αρμοδιότητα ή συντρέχουσα αρμοδιότητα, ακόμα και αυτά που είναι απλή γνώμη. Αν 
είναι δυνατόν να ακούγονται εδώ φωνές ότι δεν είναι του δήμου θέμα είναι της Περιφέρειας, είναι του Υπουργού, είναι 
του Υπουργείου και εμείς τι είμαστε εδώ για να ψηφίσουμε την αμοιβή του δικηγόρου ή την τροποποίηση του 
προϋπολογισμού;   Αλλάζει η διαδικασία όσοι θέλετε ακολουθείστε,  δημοκρατία έχουμε απόλυτα σεβαστές οι απόψεις 
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κατεγράφησαν τώρα οι απόψεις αυτές. Ακούνε οι συμπολίτες και στον Αγιάννη και η παροικία του Αγιάννη στην 
Κόρινθο. Φοβάστε να πάρετε απόφαση,  αυτή είναι η διαφορά μας,  ανοιχτά στο δημοτικό Συμβούλιο,  ούτε κρυφά να 
πηγαίνει ο Σταυρέλης  μόνος του στο Υπουργείο και να συζητάει,  διαφάνεια παντού.  Δεν σας αρέσει που το φέραμε το 
θέμα και εγώ θα μιλήσω για το πρώτο, γιατί μετά θα σας κάνω άλλη εισήγηση.  Το πρώτο θέμα τι λέει,  συζήτηση και 
λήψη απόφασης επί της προτάσεως δημιουργίας κτηνοτροφικής ζώνης στη δημοτική κοινότητα Αγίου Ιωάννη, εμείς 
φέρνουμε την πρόταση, ο σύλλογος δεν  φέρνει θέμα  έρχεται και βοηθάει.  Επειδή μου βάλατε και θέμα για απόφαση 
του τοπικού συμβουλίου το είπε και ο Πρόεδρος είπε και βαριές κουβέντες  ο Πρόεδρος, λυπάμαι πάρα πολύ αγαπητέ 
Τάσο,  για άλλη μια φορά μας αγνοήσατε, που σας αγνοήσαμε κύριε Πρόεδρε; Μου φέρατε απόφαση Τοπικού 
Συμβουλίου εδώ να πείτε, είμαστε υπέρ, είμαστε κατά, εδώ κατάλαβα βέβαια ότι είστε κατά, αλλά γιατί δεν φέρατε 
απόφαση; Δεν σας κατανοώ μήπως υπάρχει πρόβλημα στο τοπικό και τα άλλα δύο  μέλη είναι υπέρ της δημιουργίας 
και εσείς είστε κατά. Και εγκαλείται εμένα άλλη  μια φορά,  Πείτε μου που σας έχω αγνοήσει; Απολύτως σας σέβομαι 
ως Πρόεδρο.  
Το τοπικό δεν το είδαμε να φέρει απόφαση, είπε ο Πρόεδρος  μόνο κάτι στρέμματα, και  τι θέλατε να έρθει εδώ;   Μια 
πρόταση με συντεταγμένες να σας πούμε ότι εμείς προτείνουμε μεταξύ της συντεταγμένης Χ 18 25 24 44 και 
συντεταγμένη ζ 56 28 40 12. Απόφαση πολιτική  παίρνουμε τη θέλουμε την κτηνοτροφική ζώνη η δεν την θέλουμε;  
Προφανώς δεν την θέλετε γιατί θέλετε να ακούτε τον Πρόεδρο απόλυτα σεβαστό.  
Όσο καλή και να είναι η απόφαση ή όσο στα αυτιά δεν ηχεί ωραία, μπορεί να δυσαρεστώ κάποιους,  δεν με ενδιαφέρει 
αυτό που έχω να πω θα το πω,  έτσι ήμουν πάντα  και έτσι θα συνεχίσω να είμαι. Αυτή  η άποψη του Σταυρέλη και της 
δημοτικής αρχής δεν είναι τωρινή την έχουμε ως Μέλη τόσα χρόνια εκφράσει. Δεν είναι πρόταση του Πολιτιστικού 
Συλλόγου εμείς φέραμε την πρόταση εμείς κάνουμε πρόταση στο Υπουργείο και τους μελετητές,  διότι  εάν δεν το 
φέρναμε θέμα πρόταση, ξέρετε τι θα βγαίνατε μετά και θα λέγατε,  ο Δήμαρχος   δεν το έφερε το θέμα να 
αποφασίσουμε.   
Πρόταση της δημοτικής αρχής είναι  η δημιουργία κτηνοτροφικής ζώνης στον Αγιάννη, τώρα αν η ζώνη θα είναι ένα 
στρέμμα ή  δέκα πέντε  στρέμματα ή  εκατόν πενήντα στρέμματα υπάρχουν και ειδικοί.     Λέτε να συζητήσουμε το θέμα 
εφόσον το φέρει το τοπικό συμβούλιο, είδατε καμιά πρόταση τοπικού συμβουλίου; άρα είναι άστοχο να λέμε, δεν 
μπορούμε να συνεδριάσουμε για να φέρει το θέμα το τοπικό συμβούλιο, αν είναι δυνατόν μια δημοτική αρχή ή ένα 
δημοτικό συμβούλιο να μην συνεδριάσει γιατί δεν έφερε το τοπικό συμβούλιο πρόταση.  
Η διαφορά μας είναι ότι εμείς παίρνουμε θέσεις και εσείς δεν θέλετε να παίρνετε.   Η απόφαση που θα καταγραφεί θα 
λέει ότι η πλειοψηφία λέει υπέρ της δημιουργίας κτηνοτροφικής ζώνης,  πρόταση προς το Υπουργείο Περιβάλλοντος και 
στην αρμόδια μελετητική ομάδα. Και εσείς θα λέτε δεν το ψηφίζουμε,  για να μην σας πω ότι θα  πείτε Όχι.    Πρόταση 
μας είναι ναι στη δημιουργία κτηνοτροφικής ζώνης στην Κοινότητα Αγίου Ιωάννη .   
 
Το Δημοτικό Συμβούλιο μετά από διαλογική συζήτηση η οποία έχει τηρηθεί λεπτομερώς στα ηχογραφημένα πρακτικά 
και αφού έλαβε υπόψη του, την τοποθέτηση του Δημάρχου, των δημοτικών συμβούλων, του Προέδρου της Κοινότητας 
και  των κατοίκων – φορέων, τις διατάξεις των Νόμων 3463/2006, 3852/2020 όπως ισχύουν, το άρθρο 74 του Ν 
4555/2018 και δεδομένου ότι τόσο η άρνηση ψήφου, όσο και η λευκή ψήφος δεν υπολογίζονται στην καταμέτρηση 
θετικών και αρνητικών ψήφων (άρθρο 74, παρ. 10 του Ν. 4555/2018), 

 
ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ  ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ 

( ο κ. Γκουργιώτης Αλέξανδρος δήλωσε ότι απέχει, και ο κ. Στέφης Αναστάσιος Πρόεδρος της Κοινότητας είπε όχι στην 
κτηνοτροφική ζώνη στην περιοχή Μάλλια -  Ντάρδιζα) 

 
Προτείνει την δημιουργία κτηνοτροφικής ζώνης στην Δημοτική Κοινότητα Αγίου Ιωάννη του Δήμου Κορινθίων και να 
συμπεριληφθεί στο Χωροταξικό και Πολεοδομικό Σχεδιασμό  της Δ.Ε. Σαρωνικού -  Σολυγείας. 
Η απόφαση να αποσταλεί στο Υπουργείο Περιβάλλοντος και Ενέργειας, στην μελετητική επιτροπή και την Περιφέρεια 
Πελοποννήσου. 

Αφού έγινε η σύνταξη του ανωτέρω πρακτικού υπογράφεται  όπως ο Νόμος ορίζει. 
                                   Η ανωτέρω απόφαση έλαβε αύξοντα αριθμό 33 / 500 / 2024 
 

               Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                                                                                       ΤΑ  ΜΕΛΗ  
        ΠΑΠΑΒΕΝΕΤΙΟΥ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 

Ακριβές Απόσπασμα 
Κόρινθος, 26- 08 - 2024 
  Ο  Πρόεδρος του Δ.Σ. 

 
 
 

  ΓΕΩΡΓΙΟΣ Δ. ΠΑΠΑΒΕΝΕΤΙΟΥ 
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